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To: Al
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From: )

Sent: Wed 12/9/2020 10:34:53 AM

Subject: RE: Redeneerlijn tav latere levering en kleinere omvang

Received: Wed 12/9/2020 10:34:53 AM

Ja, goe te wete, je meldde dit eerder. Van belang om de komende tijd steeds te blijven bij communicatie over de feiten die

we kringen die we zeker weten. Zoals we afspraken gisteren.
Dit is er eentje in de categorie zou kunnen, dus nog niet om nu al naar buiten te brengen. Na bevstiging natuurlijk asap!

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van:BEEJEBEN minvws.nl>

Datum: woensdag 09 dec. 2020 10:45 AM

Onderwerp: RE: Redeneerlijn tav latere levering en kleinere omvang

Collega’s,

Nog ter aanvulling. Commissie zit Pfizer op de nek om te proberen om, als markttoelating dan rond is, nog de 3 Iste te

starten met levering.

Daar nog geen bevestiging van, maar inzet is dus dat we nog steeds eerste vaccins in 2020 zouden kunnen krijgen. Zij het

vlak voor de oliebollen.

Reden 1s vooral ook politiek. VS en VK hebben al eerste leveringen gehad, waarom EU dan niet. Verder is men bang dat

Pfizer, mocht EU uitstralen nog niet klaar te zijn, een aantal dozen doorschuift richting VK.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van: [IEEECS -BERET0 invvs.0>
Datum: woensd 9 dec. 2020 10:40 AM

) SENET @minvws nl>
minvws.nl>Kopie: ) A. Aminvws.nl>, A

Onderwerp: RE: Redeneerlijn tav latere levering en kleinere omvang

Nog even geprobeerd om samen te vattenwi

Vorige week was het verhaal: 4 januari starten. Nu ‘zo vroeg mogelijk in januari’. Hoe zit dat?
- Even heel precies. Ik heb vorige week gezegd in de brief:

- Het bovenstaande betekent dat in de logistieke operatie alles erop gericht is om met de uitvoerende partijen in de week van 4
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januari 2021 te starten met vaccineren. Het is van belang te benadrukken dat bovenstaande het meest het meest gunstige
scenario betreft.

- Ik heb ook steeds benadrukt dat er veel what-if’s/ onbekendheden zijn.

o De frase ‘als alles meezit, in de week van 4 januari’ was gebaseerd op de melding van EMA (de avond ervoor) dat zij

op 29 dec met een advies tav Bio/Pf zouden kamen. En geluid vanuit EC dat EC vervolgens binnen enkele dagen zou

beslissen over markttoelating. NAAR VERWACHING (zo stond het in kamerbrief) zouden we dan ook de eerste

vaccins nog dit jaar ontvangen
- Endat is in feite wat er tussen vorige week en gisteren is gebeurd:

o Vorige week was de meest actuele info van Phizer dat Bio/Pf, een eerste levering zou doen eind 2020. Info van

gisteren (van Bio/Pf, via RIVM) was: pas na goedkeuring, waarschijnlijk in eerste week jan
o Vorige week was de meest actuele info dat de eerste levering van Bio/Pf ruim een miljoen doses zou omvatten.

Gisteren (8 december) meldde Bio/Pf (via RIVM): 507.000 en dat dit dus pas in eerste week januari zou komen.
- Daarnaast beseffen we ons ook dat de eigenschappen van het vaccin veel meer met zich meebrengt. Om die reden starten

we hu met aanbieden op centrale locaties.
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